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ادعای جنجالی زن ایرانی ساموئل

چند روز قبل برای نخســتین بار نشــریه 
ســان انگلیس از ازدواج یــک زن ایرانی با 
بازیکن فقید سابق استقلال رونمایی کرد. با 
اینکه همگان تصور می کردند هلیا سهیمی 
با جی لوید ســاموئل ازدواج پنهانی داشته، 
ایــن زن ایرانی در گفت و گویــی ادعا کرده 
خانواده ایــن بازیکن از رابطــه آنها باخبر 
بوده اند و رابطه 8ساله آنها پاک بوده است! 
جالب اینکه همســر ایرانی بازیکن ســابق 
اســتقلال مرگ او در یک تصادف رانندگی 
را طبیعی نمی داند و مدعی است با شکایت 
خانواده ســاموئل این موضوع در دســت 

بررسی قرار دارد.  

داد
روی

پولاد امین| چند وقت پیش امیرمهــدی ژوله که آن روزها 
تازه داشت در عرصه بازیگری ســری میان سرها درمی آورد، در 
پاسخ سوالی که می پرسید »ترجیح می دهی یک بازیگر درجه دو 
باشی یا یک طنزنویس شناخته شده؟« گفت: طنزنویس را کسی 
نمی شناسد. الان شما می دانید فیلمنامه نویس گلشیفته چه 
 کسی است؟ ولی بازیگر را می بینید. برای همین کسی دلش برای 
نویسنده تنگ نمی شــود مگر اینکه یک چیزی در اینستاگرام 
بنویسد دل مردم خنک شود. من  هم دیگر اینکه چیزی بنویسم 
که دیگران بازی کنند، خوشحالم نمی کند، چون آن قدر بازیگری 
خوشحالم می کند که اگر بخواهم چیزی بنویسم، می گویم چرا 
بنویسم دیگری بازی کند و با آن دوست داشته شود؟ می خواهم 

همه آن دوست داشته شدن برای خودم باشد.
گفته های ژوله تکلیف را درباره کوچ او به یک وادی دیگر روشن 
می کند. او ظاهرا دوست داشته شدن را ارجح بر وجوه –احتمالا- 
فرهیخته تر نویســندگی می دانــد. باوری که در این ســال ها 
خیلی های دیگر را هم واداشته به فعالیت در عرصه ای بپردازند که 

بیشتر توی چشم است...

روزبه بمانی هم راهی شــبیه بــه ژوله را پیموده. شــاعر و 
ترانه سرایی که ســیاهه خوانندگانی که با آنها همکاری کرده، 
نشانگر موقعیت و جایگاهش در دنیای ترانه است. خوانندگانی 
چون احسان خواجه امیری، کاوه یغمایی، محمد اصفهانی، رضا 
یزدانی، محسن چاوشی، محسن یگانه، علیرضا عصار و البته چند 
تا از »اسمشونبر«های معتبر آن ور آبی. بمانی که بارها به عنوان 
»بهترین ترانه سرای سال« دست یافته ؛ الان دو سالی می شود 
که به عنوان خواننده هم ترانه هایی را منتشر می کند، ترانه هایی 
که در بین آنها ترانه پایانی فیلم لاتاری بیشتر و بهتر شنیده شده 
و توانسته بمانی را به بیشتر دیده شــدن نزدیک تر کند. انتشار 
نخستین آلبوم او راز کوچش را به وادی خوانندگی فاش می کند؛ 
آلبومی که روزبه بمانی ضمن گلایه از عمری که به بی اســمی 

رفت، از انتشارش در آستانه 40ســالگی خبر داده:  بالاخره 
آلبوم اولم آماده شد، آلبومی که می توانست سال ها پیش 

منتشر شود، نه در آستانه  40سالگی ام. اگه این همه  سال 
از عمرم به بی اسمی نمی رفت. بگذریم…

بی اســمی البته امید حاجیلی را نیــز به وادی 
خوانندگی کشــانده بود. نوازنــده ای درجه یک 
که ترجیح داد در کنــارش خوانند گی هم بکند، تا 

شایدخوانندگی او را به رویاهایش برساند...

در میان فیلمنامه نویسان ســینما و تلویزیون شاید برادران 
قاسم خانی در قیاس با تمام نویسنده های دیگر به سلبریتی بودن 
نزدیک تر باشند. برادرانی که کارنامه شان پر است از آثار دیده شده 

و محبوبی که آنها را تا مرحله ستاره شدن بالا برده. 
با اینکه شــاید این دو برادر جزو معدود آدم هایی باشند که از 
طریق نوشتن نیز توانسته اند ستاره شــوند، اما خیلی ها بر این 
باورند که  اینان نیز در سودای دیده شدن پا به وادی های دیگری 
گذاشته اند. با این حال در تمام این سال ها پیمان از بی میلی اش به 
بازیگری گفته و مهراب نیز از تصادفی بودن حضورش در فضای 
مجازی. اما کیست که نداند دیده شدن وسوسه ای است که گریز 

از آن به سادگی ممکن نیست...

در سال های دور نیز وسوسه بازیگری به جان نویسندگان بوده 
و حداقل تاریخ سینمای ایران شاهدی است بر اشتیاق 

نام هایی چون محمود دولت آبادی، محمدعلی 
سپانلو، منوچهر آتشی، احمدرضا احمدی و 
شمس لنگرودی برای حضور در این وادی. 
با این توضیح که شاید بتوان تفاوت قایل شد 

میان دلیل حضور سینمایی دولت آبادی، احمدی، سپانلو و آتشی 
با شمس لنگرودی که به  نظر پیگیرانه تر این راه را دنبال می کند...

آن چند نفــر در زمانی بازیگری کردند که ادبیات برایشــان 
شهرتی نزدیک به سلبریتی های سینما به بار آورده بود و نیز آنان 
در فیلم هایی چون گاو، آرامش در حضور دیگران و پستچی بازی 

کردند که آثاری خاص محسوب می شدند...

البته ژوله راه گریزی هم باز گذاشته: »دوست دارم فیلمنامه ای 
بنویسم که بازیگری اش را خودم انجام دهم. آن چیزی که دلم 
می خواهد بنویسم این است.« البته همین حرف ها هم اولویت 
ژوله را برملا می کند. او اکنون بازیگری است که نوشتن هم بلد 
است و شــاید برای ارتقای بازیگری اش روزی دوباره فیلمنامه 
هم بنویســد. مثل روزبه بمانی که ظاهرا او نیز دوســت داشته 
شدن را انتخاب کرده، یا امید حاجیلی و خیلی های دیگر. اینها 
دیده شدن و دوست داشته شــدن را به ور فرهیخته تر کارشان 
ترجیح داده اند- و البته تا حد زیادی 
به خواسته شان هم رسیده اند. 
این قــدر  امــا  خیلی هــا 

خوش شانس نیستند...

دلیل کوچ شغلی فیلمنامه نویسان، ترانه سرایان و نوازندگان به مقابل دوربین

کسی دلش برای نویسنده ها تنگ نمی شود!

دلیل تناقض در اظهارات وزارتی ها چیست؟

رونمایی از نام روسای بازنشسته  بدون تاج!

شهروند| درحالی  که حدود 20روز از ابلاغ قانون منع 
بکارگیری بازنشستگان در نهادی دولتی می گذرد و تنها 
40روز تا اجرای کامل این قانــون باقی مانده، هنوز هیچ 
مدیری در ورزش ایران حاضر نشده چنین قانونی را اجرایی 
کند. داورزنی دیروز برای نخستین بار رسما از اسامی روسای 
بازنشسته فدراسیون ها رونمایی کرده اما نامی از مهدی تاج 

نبرده است!
بالاخره نام بازنشسته ها افشا شد

علیرضا رحیمی)هندبال(، محمد درخشــان)جودو(، 
مصطفــی کریمی)ناشــنوایان(، بهرام شــفیع)هاکی(، 
محمدعلی صبور)سه گانه(، خسرو امینی)قایقرانی( و احمد 
ضیایی)والیبال( 7 رئیس فدراســیونی هستند که دیروز 
محمدرضا داورزنی در مصاحبه خود از آنها اسم برده و اعلام 
کرده با اینکه از سمت خود کنار می روند، اما در هیأت رئیسه 
فدراسیون ها می توانند نقش خود را ایفا کنند. جالب اینکه 
معاون وزیر ورزش از چند رئیس بازنشســته نام نبرده که 
یکی از آنها مهدی تاج است! رئیس فدراسیون فوتبال که 
بازنشسته به حساب می آید، مدتی پیش ادعا کرده بود که 
50 درصد جانبازی دارد و با این تبصره می تواند در سمت 
خود باقی بماند. با این حال، از گوشه و کنار شنیده می شود 
وزیر ورزش در جلسه با رئیس فدراســیون فوتبال اعلام 
کرده او هم باید قانون را اجرا کند. مجید شایسته)تنیس(، 
محمدصادق فرجی)کاراته(، محمود رشــیدی)رزمی(، 
حجت الله دهخدایی)چوگان( و علی مجدآرا)همگانی( از 
دیگر روسای بازنشسته هستند. البته داورزنی در مصاحبه 
خود گفته یکی، دو نفر از این روسای بازنشسته ادعا کرده اند 

بازنشسته نیستند و مدارکی هم ارایه دادند. 
ماموریت کمیته برای جلوگیری از تعلیق

وزارت ورزش روی اجــرای قانون اصــرار دارد اما برخی 
معتقدند کناررفتن بازنشســته ها به این شــکل، دخالت 
سیاستی در ورزش به حساب می آید و ممکن است با ورود 
نهادهای بین المللی و فدراسیون های جهانی منجر به تعلیق 
برخی رشته های ورزشی شود. این درحالی است که رئیس 
کمیته ملی المپیک در مصاحبه اخیر خــود اعلام کرده 
IOC درباره تغییرات در فدراسیون والیبال با ایران تماس 
گرفته اما به صورت شفاهی مسئولان این کمیته توانسته اند 

این نهاد بین المللی را قانع کنند. 
چرا قانون اجرا نمی شود؟

به نظر می رســد برخی تناقض هــا و اختلاف نظرها در 
جریان اجرایی کردن قانون جدید بازنشسته ها وجود دارد. 
با اینکه داورزنی از تعامل فدراســیون ها بــا وزارت ورزش 
برای کناررفتن بازنشسته ها سخن گفته، علی رغبتی دیگر 
مسئول وزارت ورزش اعلام کرده هنوز وزارتخانه در این باره 
به جمع بندی نرسیده است! با این وضع باید دید بالاخره 
روســای بازنشسته فدراســیون حاضر به نوشتن استعفا 
می شوند یا وزارت ورزش بدون توجه به خواسته آنها حکم 

سرپرستی برای افراد جدید صادر می کند. 

هیجان انگیز

بالاخره تولید پروژه »باربی« به  عنوان یک عروسک جهانی شروع شد. ظاهرا کمپانی برادران وارنر این پروژه 
انیمیشن-زنده »باربی« را کلید زده است. مارگوت رابی، ستاره »جوخه انتحار« نقش باربی را به  عنوان نقش 
اصلی این فیلم بازی خواهد کرد؛ در حالی  که قبلا نام افراد زیادی ازجمله ایمی شــومر یا آن هاتاووی برای آن 
مطرح شده بود. داســتانی که در کمپانی »سونی« قرار بود به تولید برســد از این قرار است که »باربی« را از 
سرزمین باربی ها بیرون می اندازند؛ چراکه خصوصیات او با استانداردهای این سرزمین همخوانی ندارد. باربی به 

ماجراجویی در دنیای واقعی می رود و برای نجات سرزمین خود بازمی گردد.

مارگوت رابی 
 باربی 
می شود

ژروم بــارون: هر قدر 
ســعی می کردیم عباس 
کیارســتمی را بشناسیم، 
همیشه چند مرحله جلوتر 
از ما بود و این موضوع به نگاه 
او برمی گشــت. آدم باید خیلی هنرمند باشد که 
بتواند برای مثال یک زندگی شهری، روستایی و 
بین المللی را تلفیق کند و فاصله ها را از بین ببرد که 
او این کار را می کرد. او می توانست فیلمی بسازد که 
در عین مهربانی و صداقت روســتایی، جلوه های 

زندگی رسمی شهری را نمایش دهد.

جلیل فرجاد: در حال 
حاضر شرایط روحی خوبی 
برای بازی ندارم و ترجیح 
می دهم که کاری را قبول 
نکنم.نقش های پیشنهادی 
این قدر کوچکند که برای من بازیگر هیچ انگیزه ای 

برای کار باقی نمی گذارند.

روشن  روان:  کامبیز 
گلچین هیچ گاه استاد آواز 
نداشته، فقط صدای اساتید 
را می شنید و تکنیک های 
آنها را به کار می برد. اما به 
چه دلیل این تبحر و استادی را داشت؟ شاید کمتر 
کسی بداند که استاد گلچین پیش از آنکه خواننده 

باشد هنرمند تئاتر بود.
 

حمیدرضا  گرشاسبی:  
به کســی ربطی ندارد که 
ما چگونه پــاداش داده ایم. 
پاداشــی بوده کــه به همه 
پرداخت کرده ایم. به کسی 
ربطی ندارد که بخواهد در مباحث ریز باشــگاه 
دخالت کند! خود رسانه ها دایما می گویند پاداش 
بدهید، حالا که پرداخت کرده ایم می گویند چرا 
پاداش داده اید. طبق فهرستی که به AFC داده 
بودیم، پاداش پرداخت کردیم. سلطانی فر قول داده  
ظرف دو، سه روز آینده مشکل ارزی ما را حل کند. 
ما به دنبال دلار دولتی نیستیم، بلکه به دنبال مجوز 

خرید ارز هستیم.
 

روز  از  یزدی:  داریوش 
اول بــا ســلاح های ســرد 
بازیکنان استقلال خوزستان 
را تهدید کردند و دلیل رفتن 
عده ای از بازیکنان ما همین 
موضوع بود. آیا هوادار ما باید این گونه رفتار کند؟ هیچ 
جای دنیا هوادار یک تیم باعث سرشکستگی تیم خود 
نخواهد شد، اما این عده هوادار در حال انجام این کار 
هستند. سه روز پیش از دیدار اخیرمان با نفت آبادان، 
همین آقایان در باشگاه و محلی که جلسه آنالیزمان 

بود، حضور پیدا کردند و جلسه آنالیز را بر هم زدند. 

ره
چه
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ریب

ت
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هـر کسـی کـه در خانه شـما 
حضور دارد بایـد بداند هنگام 
اقدامـی  چـه  زلزلـه  وقـوع 
انجـام دهـد حتـی اگر شـما 
آنجـا  حادثـه  وقـوع  موقـع 

نباشـید.

لباس کیسه زباله ایِ دختر خواننده!
کریستینا آگیلرا، خواننده مشهور آمریکایی، با پوششی 
عجیب در هفته مد نیویورک ظاهر شد. این خواننده معتقد 
است که لباسش مفهومی است و باید درک شود. لباس آگیلرا 
به  طور اختصاصی توســط یک طراح هلندی برای خود او 
طراحی شده که طراح از مقادیر زیادی کیسه زباله و باد برای 

طراحی این لباس استفاده کرده است.

خبر

شهروند| کنفدراسیون فوتبال آسیا به ورزشگاه آزادی ایرادات 
ساختاری و ظاهری مهمی گرفته است و اگر پرسپولیس به فینال 
مسابقات صعود کند با توجه به اینکه بازی برگشت 21 آبان ماه در 
تهران برگزار می شــود این ایرادات باید برطرف شود تا مشکلی به 
وجود نیاید. بیشتر این ایرادها نتیجه آخرین بازدید رئیس کمیته 
مسابقات AFC در سفر خود به تهران و بازدید از استادیوم آزادی 
است. با این حال، افشین داوری، مدیر کل توسعه ورزش حرفه ای و 
امور باشگاه ها اخبار منتشرشده درباره گرفتن 200 ایراد از استادیوم 
آزادی توســط AFC را در گفت وگوی کوتاهی که با »شهروند« 
داشت، رد کرد. از آنجایی که این مقام مســئول اعلام کرد ایرادات 
اصلی گرفته شده نزدیک به 16 مورد است با مسئولان مختلف تماس 
گرفتیم تا درباره تمام ایرادات ورزشگاه آزادی برای میزبانی احتمالی 

فینال لیگ قهرمانان اطلاعات کافی به دست بیاید.

پروتکل تشــریفاتی AFC برای برگزاری فینال نکته ای است 
که باعث شده ایرادات بسیار زیادی به ورزشگاه آزادی گرفته شود. 
کنفدراسیون فوتبال آسیا درخواست رزرو 120 اتاق در هتل برای 
عوامل خود کرده و تمام اعضای هیأت رئیسه،  هیأت اجرایی و روسای 
کمیته های کنفدراسیون به تهران خواهند آمد. همچنین مدیران 
اسپانسرهای AFC در صورت صعود پرسپولیس به فینال در تهران 

حاضر خواهند شد و اسکان آنها کار راحتی نخواهد بود. 

در روز مسابقه  حداقل 50 صندلی ویژه در بهترین جای ورزشگاه 
آزادی باید در اختیار میهمانان AFC قرار بگیرد. این در حالی است 
که جایگاه VVIP )میهمانان ویژه( استادیوم گنجایش لازم را برای 
این تعداد میهمان درجه یک خارجی با توجه به حضور میهمانان ویژه 
ایرانی ندارد. مسئولان باید فکری اساسی تا یک ماه آینده برای این 

موضوع کنند و جایگاه میهمانان ویژه را گسترش دهند. البته جایگاه 
VIP آزادی هم باید تغییرات اساسی داشته باشد. 

طبق اعلام کنفدراسیون فوتبال آســیا، باید محل ورود و خروج 
اختصاصی برای میهمانان ویژه در نظر گرفته شود و هیچ فرد عادی 
در آن منطقه رفت وآمد نداشته باشد. سرویس بهداشتی اختصاصی 
برای میهمانان هم باید تدارک دیده شود و بتوانند بدون مزاحمت 

مسابقه فینال را تماشا کنند.

یکــی از تاکید های ویژه AFC این اســت که بــه هیچ عنوان 
تماشاگری در راهروهای استادیوم ننشیند و تماشاگران حاضر در 
ورزشگاه دقیقا با آمار صندلی سکوها برابری داشته باشند. در همین 
رابطه باید پلیس اقدامات لازم را برای جلوگیری از این اتفاق انجام 

دهد و تماشاگر بیشتر از گنجایش در آزادی حضور پیدا نکند.

AFC مدت هاست که در نامه نگاری با فدراسیون فوتبال نسبت 
به شماره گذاری نشدن صندلی های ورزشگاه آزادی ایرادات حقوقی 
گرفته و این مشکل هنوز برطرف نشده است، اما به نظر نمی رسد که 
تا روز بازی فینال این مشکل برطرف شود. به این ترتیب، روی بلیت 
مسابقات باید شماره صندلی و جایگاه ثبت شود و تماشاگر از وقتی 

بلیت خریداری می کند بداند که در کجا مستقر خواهد شد. 

با توجه به اشراف تماشاگران به راهرو میکسدزون ورزشگاه،  طبق 
اعلام رسمی AFC آن قسمت باید مسقف شود و نظم بهتری داشته 
باشد. به هر صورت، یکی دیگر از علت های اصلی چنین دستوری این 
است که مســیر ورود و خروج تیم ها هم از همان راهرو میکسدزون 

است. 

نظم و انضباط و شکل ظاهری تونل ورزشــگاه آزادی که محل 
عبور و مرور مسئولان و عوامل برگزاری مسابقه است هم باید شکل 
ظاهری بهتری بگیرد. در حال حاضر در آنجا در حال ساخت و ساز 
هستند و پوسیدگی سازه ورزشگاه و چکه کردن آب شرایط بحرانی را 

در آن قسمت به وجود آورده است. 

AFC برنامه مدنظر خــود برای برگزاری مراســم اهدای جام 
قهرمانی را هم ارایه داده و مقدمات برگزاری جشن باید در سریع ترین 
زمان بدون حضور افراد اضافی و با نظم کامل برگزار شود و تابلوهای 

اسپانسرها هم در موقعیتی مناسب قرار بگیرد.

شکل ظاهری و سرویس بهداشتی رختکن داوران ورزشگاه آزادی 
هم باید با تغییرات اساسی روبه رو شود. همچنین تغییراتی کوچک 
در رختکن تیم ها لحاظ شــود تا شرایط بهتری پیدا کند. آسانسور 
ورزشگاه آزادی که مدت هاست خراب شده، باید دوباره درست شود 
و اسکوربورد آزادی هم طبق دستورالعمل کنفدراسیون فوتبال آسیا 

کار کند. 

یکــی از مهمترین مســائل برگزاری جلســه هیــأت اجرایی 
کنفدراسیون فوتبال آسیا و کمیته مسابقات این نهاد یک روز قبل از 
برگزاری فینال است که اگر پرسپولیس فینالیست باشد باید مقدمات 
برگزاری این جلسه فراهم شــود. با این حال، روز گذشته مسئولان 
وزارت ورزش و شرکت توسعه و تجهیز و ورزشگاه آزادی جلسه ای در 
ورزشگاه آزادی برگزار کردند تا ضمن بررسی شرایط این استادیوم 
برای آماده سازی کامل مجموعه، برآورد بودجه صورت بگیرد و در 

یک بازه زمانی 5 هفته ای کار بازسازی شروع شود و به پایان برسد. 

 گزارش »شهروند« از ایرادات مهم بزرگترین استادیوم ایران که باید طی 5 هفته رفع شود

شرط و شروط برای آزادی!
اگر پرسپولیس فینالیست شود، تهران میزبان چند جلسه مهم و میهمانان ویژه ای خواهد بود


